

"The SOPA 2010 Awards for Editorial Excellence" Entry Form 亚洲出版业协会「2010 年度卓越新闻奖」参赛表格

Award category entered 参赛类别:		
Publication name 出版刊物:		
Title of entry 参赛作品标题:		
	apher 作者/设计者/摄影师:	
Group entered 参赛组别:		
A □ B □ C □		
Publisher's Name 出版商:		
Contact Person 联系人:		
Telephone 电话:	Fax 传真:	
Address 地址:		
	Email 电邮地址:	
	Title 职位:	
	Date 日期:	

^{*} All forms can be filled out in English or Chinese. 所有表格可用英文或中文填写。



REMINDER: Each entry must have five sets of the following items:

- 1. Entry form
- 2. A single-page nomination letter
- 3. The articles, photographs or publications being entered Please secure the materials and mark them clearly for the judges.

Entries from online publications or independent online ventures should be submitted as URLs to <awards@sopasia.com> along with the entry form and nomination letter. URLs must be valid and printed copies are not required. Cheque or bank draft payment should be posted together with the entry form.

When you have collected all the entries from your publication, please fill out the <u>Summary of Entries Form</u> and submit it together with the entries and the entry fee. You only have to submit one copy of the Summary of Entries Form.

Entries must reach SOPA by February 5, 2010 (Friday).

For Hong Kong entries: Both cheques and bank drafts will be accepted.

For China entries: Only telegraphic transfer will be accepted. Telegraphic transfer details:

Bank: "The Hong Kong and Shanghai Banking Corporation Limited"

Branch address: 1 Queen's Road Central, Hong Kong

Swift code: HSBCHKHHHKH

Bank code: 004

Bank account no.: 808-684575-838

Account name: The Society of Publishers in Asia Limited

*Please submit the TT confirmation slip together with entry form.

For other entries: Both telegraphic transfer and bank drafts will be accepted.

All cheques/bank drafts should be made payable to "The Society of Publishers in Asia Limited".

CONTACT INFORMATION

SOPA Secretariat

2608-2610 Island Place Tower, 510 King's Road, North Point, Hong Kong

Tel: (852) 2572 2100 Fax: (852) 2572 2113

Email: mail@sopasia.com Website: www.sopasia.com



注意:每件参赛品必须提交五份下列资料:

- 1. 参赛表格
- 2. 单页提名信
- 3. 提名作品 为方便评判审阅,所有作品都应该确保不会松散并作清晰的标注。

线上出版物参赛品:参加者需将 URL 连同参赛表格及提名信电邮至<awards@sopasia.com>。参赛者须确保 URL 有效,而无需递交印刷本。请将支票或银行汇票与参赛表格一并投递。

当你已从出版物中整理出所有的参赛品时,请填写<u>参赛品摘要表</u>,并与参赛品和参赛费用一并提交。 参赛品摘要表只须填写一份。

所有参赛品必须于 2010年2月5日(星期五)前送抵亚洲出版业协会办公室。

香港参赛者: 请以支票或银行汇票缴交参赛费用。

中国参赛者: 请以电汇缴交参赛费用。汇款资料:

银行: 「香港汇丰银行」

分行地址:香港皇后大道中1号 SWIFT代码:HSBCHKHHHKH

银行代码: 004

账户号码: 808-684575-838

账户名称: The Society of Publishers in Asia Limited *请将电汇确认书与参赛表格一同提交以作记录

其它地区参赛者: 请以电汇或银行汇票缴交参赛费用。

支票/银行汇票抬头: The Society of Publishers in Asia Limited

联络资料亚洲出版业协会秘书处

香港北角英皇道 510号, 港运大厦 26楼 2608-2610室

电话: (852) 2572 2100 传真: (852) 2572 2113

电邮: mail@sopasia.com 网站: www.sopasia.com



Summary of Entries Form 参赛品摘要表

Publication name 出版刊物:		
Group entered 参赛组别: A □ B □ C□		
Entries 参赛品:		
Award Category 参赛类别	Title of Entry 参赛品标题	Cover Date(s) of Entry 出版日期
Total no. of entries 参赛作品总数:Total fee enclosed 付款总数:		
Bank Name 银行名称:		
Cheque/Bank Draft no.支票/银行汇	_票号码:	
Company Name 公司名称:	Contact Person 联系人:	
Telephone 电话:	Fax 传真:	
Address 地址:		
	Email 电邮地址:	
Signature 签名:	Date 日期:	